
 
 

 

INNKALLING OG SAKSPAPIRER 
 

 

MØTE NR. 3 FOR STUDENTPARLAMENTET 2021/2022 
 

TORSDAG 28.10.21 

OLE-JOHAN DAHLS HUS, SEMINARROM C 
  



 

Side 1 av 20 
 

ENDELIG INNKALLING TIL SP-MØTE NR. 03/21-22 

OSLO, 20.10.21 

TIL: Studentparlamentet ved Universitetet i Oslo 

FRA: Studentparlamentets Arbeidsutvalg  

 

ENDELIG INNKALLING TIL MØTE NR. 03/21-22 I 

STUDENTPARLAMENTET VED UNIVERSITETET I OSLO 

 

TID:  Torsdag 28.10.21 kl. 17.00-21.00 

STED: Ole-Johan Dahls hus, Seminarrom C 

 

TID SAKSNUMMER SAKSTITTEL SAKSTYPE 

    

Kl. 17.00 067/21-22 Valg av møteledelse og protokollører Vedtak 

 068/21-22 Godkjenning av innkalling Vedtak 

 069/21-22 Godkjenning av dagsorden Vedtak 

 070/21-22 Godkjenning av protokoll Vedtak 

 071/21-22 Godkjenning av valgprotokoller Vedtak 

 072/21-22 Ettergodkjenning av oppnevninger Vedtak 

Kl. 17.15 073/21-22 Orienteringer Orientering 

    

Kl. 17.30 074/21-22 Dato for studentvalget 2022 Vedtak 

Kl. 18.15 075/21-22 Videreføring av valgutvalg Vedtak 

Kl. 19.00  Pause  

Kl. 19.15 076/21-22 Kommunikasjonsstrategi Vedtak 

Kl. 20.00 077/21-22 Ny behandling av resolusjoner Vedtak 

Kl. 20.45 078/21-22 Resolusjoner Vedtak 

    

  Eventuelt  

  Møtekritikk  

 

 

Alle kan fremme resolusjoner til møtet. Frist for å sende inn resolusjoner til møtet var torsdag 

21.10.21 kl. 11.00. 

 

Husk at det er møteplikt på møtene i Studentparlamentet. Dersom man ikke kan møte, må du 

videresende innkallinger til din vararepresentant. 

 

 

Vel møtt! 

 

Vennlig hilsen  

Arbeidsutvalget  

v/ Jørgen, Karl Oskar, Runa, Oline og Julianne 
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SAK  INNHOLD 

 

067/21-22 VALG AV MØTELEDELSE OG PROTOKOLLØRER 

Arbeidsutvalget foreslår Jens Lægreid som ordstyrer og Anne Aase-Mæland og Miriam Holthe 1 

Byjou som protokollører. 2 

 

068/21-22 GODKJENNING AV INNKALLING 

Eventuelle innsigelser mot forslaget til innkallingen fremmes under denne saken. 3 

 

069/21-22 GODKJENNING AV DAGSORDEN 

Eventuelle innsigelser mot forslaget til dagsorden fremmes under denne saken. 4 

 

070/21-22 GODKJENNING AV PROTOKOLL  

Protokollen finner du på: https://www.studentparlamentet.uio.no/m%C3%B8ter/sp-5 

moeter/2021-22/protokoller/  6 

 

071/21-22 GODKJENNING AV VALGPROTOKOLLER 

For at eventuelle nyvalgte SPSU-representanter skal kunne få forslags-, tale- og stemmerett 7 

må valgprotokollen fra valget der de ble valgt godkjennes. Kontrollkomiteen innstiller på 8 

hvorvidt valgprotokollen kan godkjennes. 9 

 

072/21-22  ETTERGODKJENNING AV OPPNEVNINGER 

Mellom SP-møte nr. 2 og 3 har det blitt gjort følgende oppnevninger av Arbeidsutvalget. 10 

 11 

KLAGENEMNDA:  12 

Representant: Christine Kaalsaas  13 

 14 

VELFERDSTINGET I OSLO OG AKERSHUS:  15 

Representant: Aurora Kobernus (GL) 16 

Vara: Jonas Fløde (GL)   17 

Vara: Markus Christopher Barkenæs (LL) 18 

Vara:  Jon Alexander Prøitz (AL)  19 

https://www.studentparlamentet.uio.no/m%C3%B8ter/sp-moeter/2021-22/protokoller/
https://www.studentparlamentet.uio.no/m%C3%B8ter/sp-moeter/2021-22/protokoller/
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SAKSNUMMER: 073/21-22 

SAKSTITTEL: Orienteringer  

SAKSANSVARLIG: Arbeidsutvalget 

SAKSTYPE: Orienteringssak 

 

ORIENTERINGER 

 

ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING, VED LEDER 

Siden forrige møte, Handlingsplanseminaret, har Arbeidsutvalget jobbet med å sette sammen 20 

dokumentene som ble vedtatt. Vi har sendt inn handlingsplanen til ledelsen ved UiO og 21 

diskutert punktene med rektor Svein Stølen og viserektor Bjørn Stensaker i rektoratmøtet. 22 

Flere av punktene i handlingsplanen har allerede gitt retning for arbeidet vårt, og noen punkter 23 

har vært svært førende for arbeidet i tiden som har gått siden Handlingsplanseminaret. Dette 24 

står det om i både Arbeidsutvalgets orientering og under de ansvarlige AU-medlemmenes 25 

orienteringer. 26 

 27 

Arbeidsutvalget deltok i etterkant av Handlingsplanseminaret på en stor samling med U5-28 

nettverket i Ås, med god erfaringsutveksling. Vi lærte mer om andre studentdemokratiers 29 

utfordringer og prioriteringer, og arbeidsutvalgets medlemmer knyttet tettere bånd til de 30 

studenttillitsvalgte på andre universiteter som har oppgaver som likner deres. I tillegg har flere 31 

arbeidsutvalgsmedlemmer deltatt på diverse andre samlinger i tiden som har gått, les mer om 32 

dette i de respektive orienteringene. 33 

 34 

Den 21. september hadde Arbeidsutvalget internevaluering av Handlingsplanseminaret, og 35 

fordelte ansvar for oppfølging av punktene i handlingsplanen. 1. oktober hadde vi 36 

internevaluering av arbeidet så langt, for perioden juli-september. 37 

 38 

Aksjon for økt studiestøtte 39 

På initiativ fra Studentparlamentet ved UiO avholdt 9 studentdemokratier sammen med Norsk 40 

Studentorganisasjon en aksjon for økt studiestøtte foran Stortinget, på USNs campus i 41 

Vestfold, og i sosiale medier den 7. oktober. Arbeidsutvalget tok initiativ og en ledende rolle i 42 

organiseringen av aksjonen i tråd med Handlingsplanens siste punkt om nasjonal tverrpolitisk 43 

demonstrasjon for økt studiestøtte i forbindelse med regjeringsforhandlingene. 44 

 45 

Arbeidsutvalget besluttet å kalle det en aksjon fordi de planlagte aktivitetene var fordelt på 46 

flere flater, og dekningen i sosiale medier spilte en sentral rolle i å få ut budskapet og vise at 47 

saken har utbredt støtte – også utenfor studentdemokratienes innerste kretser. I tillegg var en 48 

sentral del av aksjonen det fysiske oppmøtet foran Stortinget med appeller, utstilling av 49 

diverse effekter som illustrerte hvor avhengige studentene er av en økning i studiestøtta, 50 

tydelige krav fra studentledere (hvorav noen hadde reist så langt som fra Kristiansand for å 51 

delta), og medieoppmerksomheten som fulgte. Vi anser intensjonen i vedtaket fra 52 

Handlingsplanseminaret som ivaretatt. 53 

 54 

Arbeidsutvalget har brukt svært mye tid siden Handlingsplanseminaret på å nå ut til andre 55 

studentdemokratier, velferdsting, studentorganisasjoner og –fagforeninger, partier, 56 
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ungdomspartier, og andre, og invitere dem til å delta på aksjon – enten fysisk eller gjennom å 57 

dele støtteinnlegg på sosiale medier med #økstudiestøtta den 7. oktober. 58 

 59 

Arbeidsutvalget inviterte til idémyldring og organisering av aksjon med de 60 

studentdemokratiene som måtte være interessert. Resultatet ble at studentdemokratiene ved 61 

OsloMet, BI, Høyskolen Kristiania, NMBU, Universitetet i Bergen, Universitetet i Agder, 62 

Universitetet i Sørøst-Norge og Høgskolen i Østfold deltok som arrangører. I tillegg ble Norsk 63 

Studentorganisasjon med som arrangør. 64 

 65 

Vi nådde ut til en lang rekke organisasjoner med spørsmål om å støtte aksjonen, deriblant alle 66 

stortingspartiene og deres ungdomspartier. Lista over aktører som delte støtte i sosiale 67 

medier, deltok fysisk, eller tilsluttet seg aksjonen, er lang. 18 organisasjoner tilsluttet seg 68 

aksjonen, deriblant flere studentlag i fagforeninger, Akademikerne, studentpartier og 69 

ungdomspartier. Et sted rundt 30-40 organisasjoner fra hele landet delte støtte til saken på 70 

dagen i sosiale medier som var mulig å spore – blant dem stortingspartiene Rødt, MDG og 71 

Venstre. 72 

 73 

Vi fikk også flere medieoppslag i VG, Khrono og Universitas. En effektiv fordeling av oppgaver 74 

mellom arrangørene av aksjonen bidro til at den ble såpass vellykket i løpet av den korte tiden 75 

vi hadde til å stable den på beina. Mer om aksjonens innhold og gjennomføring foran 76 

Stortinget kan leses i medieoppslagene. 77 

 78 

Arbeidsutvalgets vurdering er at å arrangere en nasjonal aksjon/demonstrasjon er et intenst 79 

og svært tidkrevende arbeid. Store mengder planlegging og organisering ligger bak, uten at 80 

det nødvendigvis er veldig synlig. Det er også verdt å påpeke at arbeidet med aksjon krevde 81 

en hard prioritering av tidsbruken i perioden, som gjorde at andre oppgaver måtte 82 

nedprioriteres. Dette er en avveining Studentparlamentet bør ha med seg videre. 83 

 

ORIENTERING FRA LEDER, JØRGEN HAMMER SKOGAN 

Jeg har arbeidet med Aksjon for økt studiestøtte. Se Arbeidsutvalgets orientering. 84 

 85 

På vegne av Arbeidsutvalget har jeg engasjert meg i debatten om UiOs klimastrategi gjennom 86 

et svar til Dagens Næringslivs leder av 26. september. Den kan leses her. Jeg har også 87 

medskrevet og skrevet under på flere andre leserinnlegg sammen med andre studentledere, 88 

som omhandler saker som behovet for økt studentboligdekning og økt studiestøtte. 89 

 90 

Jeg deltok sammen med resten av Arbeidsutvalget på den utvidede U5-samlingen i Ås 21.-24. 91 

september, og jeg deltok på NSOs ledersamling i Oslo 24.-26. september. Formålet med 92 

ledersamlingen er erfaringsutveksling og nettverksbygging. Dette kom til nytte umiddelbart, 93 

med planleggingen av aksjonen som fulgte. 94 

 95 

Jeg har deltatt på møter med Byaksjonskomitéen i forbindelse med TV-aksjonen 24. oktober, 96 

for «Barn, ikke brud». Idet sakspapirene sendes ut har ikke TV-aksjonen gått av stabelen enda, 97 

men Arbeidsutvalget går med bøsser og mobiliserer studenter til å melde seg som 98 

bøssebærere for Studentkorpset i Oslo. Vi har også satt opp en egen Spleis-konto der det går 99 

an å bidra med midler til formålet. 100 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=newssearch&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjugPrMh8rzAhW_RPEDHeOpC4wQxfQBKAB6BAgPEAI&url=https%3A%2F%2Fwww.vg.no%2Fnyheter%2Finnenriks%2Fi%2FlVvodo%2Fkrever-oekt-studiestoette-av-ny-regjering-studenter-hadde-bedre-raad-foer&usg=AOvVaw296w6w7xb52EbeQ3JjN5LJ
https://khrono.no/demo-studentene-krever-mer-av-en-ny-regjering/618612
https://universitas.no/sak/68551/demonstrerte-for-okt-studiestotte-ny-regjering-vil/
https://www.dn.no/innlegg/klima-og-miljo/universitetet-i-oslo/studenter/innlegg-en-etterlengtet-klimastrategi/2-1-1079029
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I forbindelse med Verdensdagen for psykisk helse deltok jeg i en panelsamtale om 101 

studentlivet under og etter korona, med Kaveh Rashidi, Gro Bjørnerud Mo, Kaia Rønsdal og 102 

Gunn Enli. Panelsamtalen kom blant annet inn på flere aspekter ved årsakene til at studentene 103 

er overrepresenterte i tallene, og utfordringene som følger også på vei ut av pandemien. 104 

 105 

Jeg har deltatt på møte med Studenthovedstaden, et nettverk for studentledere i Oslo. I tillegg 106 

har jeg også deltatt på lunsj-til-lunsj-seminar med Utdanningskomitéen. Se Olines orientering. 107 

 

ORIENTERING FRA NESTLEDER OG UNIVERSITETSSTYREREPRESENTANT, KARL OSKAR LIE 

BJERKE 

Generelt 108 

Det har siden forrige parlamentsmøte har vært mye arbeid for min egen del. Dette skyldes 109 

mye arbeid tilknyttet komitéverv som har falt til både generelle arbeidsdager og helger. Særlig 110 

har det vært krevende å kombinere de vanlige arbeidsoppgavene med planlegging av en 111 

aksjon for økt studiestøtte, og samtidig sikre en god balanse mellom arbeid og fritid. Mer om 112 

aksjonen kan leses i arbeidsutvalgets orientering. 113 

 114 

Jørgen, organisasjonskonsulent Miriam og jeg har deltatt i møter med Universitetet i Oslo (UiO) 115 

sin administrasjon i forbindelse med arbeidet rundt utviklingen av retningslinjer for 116 

studentdemokratiet. Der har vi avklart at det vil bli avholdt workshops på samtlige fakulteter 117 

utover høsten, med deltakere fra både faglig og administrativ linje, samt 118 

studentrepresentanter. Det er tenkt at arbeidsutvalget vil følge samtlige av disse møtene med 119 

minst én representant. 120 

 121 

I forbindelse med Kunnskapsdepartementets forslag til endringer i Universitets- og 122 

Høyskoleloven, har arbeidsutvalget levert innspill til UiO sitt interne høringssvar. Der påpekte 123 

vi bl.a. behovet for en tydeligere presisering av hva loven skal tolke som «uforholdsmessig 124 

byrde», samt en etterlysing av en mer åpen og romslig tolkning av hvor lenge en skal kunne 125 

bli innvilget permisjon fra studiene. Dersom det er spørsmål knyttet til dette innspillet, eller til 126 

hvordan Arbeidsutvalget svarer på høringsrunder som sådan, tas disse gledelig imot muntlig. 127 

 128 

Jørgen og jeg har deltatt i to møter med enhet for internrevisjon (EIR). EIR har en uavhengig, 129 

objektiv bekreftelses- og rådgivningsfunksjon som har til hensikt å forbedre UiO som 130 

organisasjon sin drift. De ser på prosesser for risikostyring, kontroll og virksomhetsstyring. Her 131 

ga vi blant annet innspill på sensurprosessen og hvordan vi som studenter opplever den. Vi ga 132 

også innspill om hvilke saker som kunne være relevante for revisjon de kommende årene. 133 

 134 

I tillegg til det overnevnte, har jeg deltatt på to komitésamlinger med Norsk 135 

Studentorganisasjon (NSO) sin Fag- og Forskningspolitisk Komité (FFPK). Arbeidet her kan 136 

orienteres om muntlig ved forespørsel. 137 

 138 

Universitetsstyret 139 

Se Julianne sin orientering. 140 

 141 

For mer informasjon om styret og oversikt over kommende møter, se her:  142 

https://www.uio.no/om/organisasjon/styret/ 143 

https://www.uio.no/om/organisasjon/styret/
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Velferdstinget 144 

Mitt ansvar som Velferdsansvarlig er å følge opp Velferdstinget (VT) fra Studentparlamentets 145 

side samt bistå med nødvendig hjelp der det trengs. Det har siden sist vært et møte i 146 

Velferdstinget, nærmere sagt Velferdstingets tildelingsmøte der en god slump millioner kr 147 

deles ut til ulike foreninger og styrer. Dette fant sted 11. oktober. I opptakten til dette møtet 148 

har arbeidet i stor grad gått ut på å sette seg inn i sakspapirene, å få UiO-delegasjonen til å 149 

stille så fulltallig som mulig samt å overse at utskiftingen av delegater og varaer til 150 

Velferdstinget gjennom etteroppnevninger har gått greit for seg. Det ble avholdt formøte for 151 

UiO-delegasjonen 8. oktober. Der gikk vi gjennom sakspapirene og gjorde opp en enkel 152 

forventningsavklaring for resten av perioden. Vi fikk også besøk av samarbeidsansvarlig i 153 

Velferdstinget som tok imot spørsmål fra de oppmøtte delegatene. 154 

 

ORIENTERING FRA KOMMUNIKASJONSANSVARLIG, RUNA JARSVE 

Kommunikasjon  155 

Jeg har jobbet mye med aksjonen for økning av studiestøtten til 1,5 G. Les Arbeidsutvalgets 156 

orientering for ytterligere informasjon om aksjonen. 157 

 158 

I forbindelse med TV-aksjonen har jeg jobbet med rekruttering og promotering. Jeg har tatt 159 

bilder av studenter på campus som skal brukes på sosiale medier.  160 

 161 

Studentutvalgene har fått muligheten til å ha “take-over” på Instagram for å informere 162 

studenter om de ulike lokaldemokratiene på UiO. «Take-over» startet i uke 39, men måtte 163 

settes på vent under aksjonen for økt studiestøtte i uke 40. Studentutvalgene som ikke har 164 

hatt «take-over» enda vil få mulighet til det senere. 165 

 166 

Internasjonalt 167 

Utveksling: 168 

Grunnet gjenåpningen er det forventet økning av innreisende studenter både dette og neste 169 

semester. Boligsituasjonen til innreisende studenter er fremdeles usikker. UiOs nettsider skal 170 

nå være oppdatert om at det er mangel på boliger i Oslo.  171 

 172 

I følge internasjonalt nettverk er studenter som skal på utveksling mer bekymret for utreise 173 

enn de var før pandemien. Det er gode søkertall til tross for at flere destinasjoner er fjernet. 174 

 175 

Internasjonalt samhold: 176 

Jeg har vært på SAIHs høstseminar for å bli kjent med organisasjonen og UiO-studentene i 177 

SAIH Blindern. SAIH er interessert i støtte fra Studentparlamentet til deres høstaksjon mot 178 

Fake news. 179 

 180 

Videre i høst vil jeg jobbe for å styrke Studentparlamentets forbindelse med de andre 181 

internasjonale interesse organisasjonene på UiO. Her vil jeg bruke internasjonal komité.  182 
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ORIENTERING FRA STUDIE- OG LÆRINGSMILJØANSVARLIG, OLINE MARIE SÆTHER 

Studie- og læringsmiljøansvarlig 183 

Året er godt i gang. Jeg har blant annet deltatt i et møte med NOKUT – Nasjonalt organ for 184 

kvalitet i utdanning. NOKUT sitt formål er å fremme og sikre kvalitet i utdanningene i Norge. 185 

Dette gjør de blant annet ved å utføre «tilsyn» av institusjonenes kvalitetssystemer. Ved et 186 

tilsyn av en institusjon ber de om dokumentasjon på hvordan institusjonen bruker 187 

kvalitetssystemet og hva slags effekt det har hatt på utdanningskvaliteten. De snakker også 188 

med studenter og ansatte for å høre hva deres opplevelse er. NOKUT vil utføre tilsyn ved UiO 189 

i løpet av 2022, og har i forkant av dette invitert UiO til møter hvor vi kan gi innspill og avklare 190 

forventninger til tilsynet.  191 

 192 

Utdanningskomiteen 193 

I Utdanningskomiteen (UK) har viserektor for utdanning Bjørn Stensaker laget tre 194 

arbeidsgrupper innenfor temaene studiekvalitet, revidering av studieporteføljen og 195 

digitalisering av utdanning. Jeg deltar i arbeidsgruppene om studiekvalitet og revidering av 196 

studieporteføljen. Arbeidet om revidering av studieporteføljen handler om at UiO ønsker å 197 

gjøre det lettere for studenter å studere tverrfaglig og velge fag som ikke originalt tilhører eget 198 

studieprogram. En løsning som snakkes om er å lage «pakker» studentene kan velge i tillegg 199 

til sitt eget studieprogram hvor studentene kan ta et visst antall ekstra studiepoeng i 200 

semesteret (for eksempel fem ekstra studiepoeng). Temaene for disse pakkene kan for 201 

eksempel være «klima og miljø», «demokrati» eller «global helse». Målet er at man skal kunne 202 

søke om å få ta disse ekstra fagpakkene uavhengig av hvilke fag man opprinnelig studerer.  203 

 204 

Arbeidsgruppen som jobber med studiekvalitet har bare så vidt startet sitt arbeid. Slik jeg har 205 

forstått det vil arbeidet i stor grad handle om videreutvikling av UiO sitt kvalitetssystem samt 206 

diskutere løsninger på utfordringer ved dagens nylig etablerte kvalitetssystem.  207 

 208 

Tirsdag 19. oktober til onsdag 20. oktober hadde utdanningskomiteen seminar. Jørgen 209 

Hammer Skogan, Victoria Langø og jeg deltok som studentrepresentanter. 210 

Diskusjonstemaene var overordnet arbeidet til arbeidsgruppen for revidering av 211 

studieporteføljen samt digitalisering av utdanning. Vi opplevde seminaret som konstruktivt og 212 

framoverlent, og deltok aktivt i diskusjonene for å fremme politikken i studentpolitisk plattform.  213 

 214 

Læringsmiljøutvalget 215 

På årets andre Læringsmiljøutvalgsmøte var temaet bruk av læringsassistenter ved UiO. 216 

Viserektor for utdanning Bjørn Stensaker ønsker å oppfordre til bruk av læringsassistenter ved 217 

UiO, men utfordringene ligger i å finne midler til lønn av studentene, lage gode 218 

opplæringstilbud for nyansatte studenter, men også lage kurstilbud for underviserne som 219 

ønsker å ta i bruk læringsassistenter. Her er det flere gode opplegg under utvikling, og det er 220 

mange fagmiljøer som allerede har gode erfaringer med bruk av læringsassistenter.  221 

 222 

Circle U. Student Union 223 

I forrige orientering skrev jeg om at Circle U. Student Union (CUSU) jobbet for at Circle U. (CU) 224 

skal ansette en «student coordinator». Siden sist har jeg deltatt på et møte i Management 225 

Board (et av CU sine styringsorgan) hvor jeg pitchet stillingen, og pitchen ble positivt mottatt. 226 

Videre steg i prosessen vil være å finne ut hvilke av de syv CU-universitetene som vil ha 227 

https://www.uio.no/om/regelverk/studier/kvalitetssystem/systembeskrivelse.html
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kapasitet til å ansette en person i en slik stilling. Kun søkere fra landene til universitetene som 228 

sier seg villig til å ansette studentkoordinatoren vil kunne søke på stillingen.  229 

 230 

Per i dag er det mest sannsynlig at universitetet i Belgia og UiO vil ta på seg ansvaret om å 231 

potensielt ansette en slik person, og det vil derfor mest sannsynlig være mulig for søkere fra 232 

Belgia og Norge å søke på stillingen. Dette er riktignok ikke avklart enda.  233 

 234 

Management Board skal møtes til et fysisk møte i Århus i slutten av november, og CUSU 235 

planlegger et fysisk møte i Århus på samme tid. Det vil bli veldig spennende å møte de andre 236 

studentene som er med i CUSU. I forkant av det fysiske møtet har vi en utfordring i at vi ikke 237 

har noen studenter fra universitetet i Berlin (Humboldt University) representert i CUSU per i 238 

dag, fordi studentparlamentet der ikke har klart å rekruttere studenter til å ta på seg vervet.  239 

CUSU stiller mye sterkere om vi har god studentrepresentasjon fra alle de syv universitetene. 240 

Derfor håper vi at vi så fort som mulig vil kunne få kontakt med Humboldt-studentene slik at 241 

de også vil kunne delta på møtet vårt i Århus.  242 

 243 

Under møtet i Århus er planen å ha dybdediskusjoner om hvordan CUSU kan jobbe videre med 244 

å styrke studentstemmen i CU. En del av tiden vil nok også bli brukt på å gi grundig innføring 245 

av alle nye CUSU-representanter i CU-prosjektet.  246 

 247 

CUSU hadde sitt forrige møtet mandag 18. oktober. Da valgte vi to studentrepresentanter til 248 

å delta på Circle U. sitt General Assembly møte (Circle U. sitt øverste styringsorgan). En 249 

student fra King’s College i London ble valgt, i tillegg til meg selv. Møtet skjer i Oslo i midten 250 

av november.  251 

 252 

Kjellerpubene  253 

I saken tilknyttet revidering av kjellerpubavtalene har det vært lite utvikling. 254 

Kjellerpubnettverket har startet med å se på kjellerpubavtalene for å vurdere hvilke endringer 255 

de ønsker seg. Vi vil jobbe for å få til et møte med UiO-ledelsen når kjellerpubene har gjort 256 

dette interne arbeidet.  257 

 258 

SULF-ansvarlig  259 

Vi har hatt årets første SULF-møte med en svært engasjert og dyktig gjeng. Miriam 260 

(organisasjonskonsulent) og jeg dro også to dager til Bergen for å besøke studentparlamentet 261 

der. Målet med besøket var å lære om hvordan studentutvalgene og det lokale 262 

studentdemokratiene fungerer og hvordan samarbeid de har med studentparlamentet. 263 

Besøket var lærerikt og mange friske ideer sprang ut fra gode samtaler. Mye fungerer likt som 264 

hos oss. En av de største forskjellene er at UiB sine SPSU-representanter har stemmerett også 265 

ved personvalg.  266 

 

ORIENTERING FRA UNIVERSITETSSTYREREPRESENTANT, JULIANNE SØRFLATEN 

GROVEHAGEN 

Jeg deltok på et debattmøte om klima- og miljøstrategien 22. september, og jeg har også 267 

skrevet høringssvar til klima- og miljøstrategien på vegne av Studentparlamentet ved UiO. 268 

Den åpne innspillsrunden for studenter og ansatte stengte 1. oktober og den formelle 269 
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høringsrunden stengte 8. oktober. Innspillene som har kommet inn er tilgjengelig for alle på 270 

UiOs nettsider.  271 

 272 

Planen er at strategien skal vedtas i Universitetsstyre i løpet av desember. Debattene jeg har 273 

deltatt i har bidratt til at vi har fått i gang diskusjoner om strategien, som førte til at flere 274 

ansatte og studenter kom med innspill.  275 

 276 

Den mest omdiskuterte delen av strategien omhandler et utsagn i kapittelet «Utdanning» som 277 

hevder at bærekraft skal gjennomstrømme alle fagfelt ved UiO. Dette er derfor også delen av 278 

strategien som er mest truet. Dette er en viktig del av strategien for studentparlamentet, da vi 279 

har det i vår studentpolitiske plattform at vi mener alle studenter skal få mulighet til å ta 280 

bærekraftsemner. I høringssvaret jeg sendte på vegne av Studentparlamentet påpeker jeg 281 

dette. Jeg har også fremhevet dette i et intervju i Khrono. 282 

 283 

Jeg har fått tilsendt høringssvarene som andre aktører har skrevet, og brukt mye tid på lese 284 

gjennom disse grundig, og på å sette meg inn i de ulike argumentene og perspektivene.  285 

 286 

Miljøkomiteen 287 

Vi hadde første møte i miljøkomiteen 11. oktober. Der orienterte jeg om klima- og miljøarbeidet 288 

ved universitetet. Vi hadde en forventningsavklaring til miljøkomiteens arbeid fremover.  289 

 290 

FUS 291 

Jeg har jobbet med å oppdatere listen over alle studentrepresentantene i styrene på 292 

fakultetene og instituttene (og andre enheter). Vi skal vi ha første møte sent på høsten.  293 

 294 

Universitetsstyret 295 

7.-8. september deltok jeg og Karl Oskar på seminar med Universitetsstyret. Her ble vi kjent 296 

med alle de aktuelle prosessene og sakene som er viktig for styret. For eksempel kom 297 

Eiendomsavdelingen og holdt et foredrag om masterplan for eiendom. Vi fikk også en 298 

introduksjon til Oslo Science City-prosjektet, for å nevne noe av hva vi ble kjent med i løpet 299 

av seminaret. Vi ble også kjent med alle de andre medlemmene, noe som er viktig for at styret 300 

skal fungere godt. Rett etter seminaret, 8. september, ble første møtet avholdt.  301 

 302 

Jeg sitter i Universitetsstyrets ansettelsesutvalg. Ansettelsesutvalgets oppgave er å behandle 303 

ulike ansettelsessaker fremmet for ansettelsesutvalget. For eksempel kunngjøring/ansettelse 304 

av professor for faglig ledelse (SKO 1404) og ansettelse i professor I-stilling (SKO 1013), eller 305 

ansettelse av dekanen ved et fakultet. Vi har allerede behandlet saker per mail, og skal ha 306 

første fysiske møte 27. oktober. 307 

 308 

Når denne orienteringen skrives har det ikke vært avholdt nytt møte i Universitetsstyret. Dette 309 

avholdes 19. oktober 2021, og kan orienteres om muntlig på SP-møtet om ønskelig.   310 

https://www.uio.no/om/strategi/miljo-og-klimastrategi/klimastrategi.html
https://khrono.no/skeptisk-til-at-baerekraft-skal-integreres-i-alle-emner/613950
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SAKSNUMMER: 074/21-22 

SAKSTITTEL: Dato for studentvalget 2022 

SAKSANSVARLIG: Jørgen Hammer Skogan 

SAKSTYPE: Vedtakssak 

 

DATO FOR STUDENTVALGET 2022 

Bakgrunn for saken: 311 

Det følger av § 3-1 i Utfyllende retningslinjer for valg til Studentparlamentet ved UiO at 312 

Studentparlamentet skal fastsette tidspunkt for valg innen 31. januar hvert år. 313 

 314 

Faktagrunnlag: 315 

Flere forhold bør tas hensyn til når dato for studentvalget i 2022 skal settes: 316 

 317 

1. Norsk Studentorganisasjons landsmøte 318 

NSOs landsmøte går av stabelen 21.-24. april 2022. Mange av Studentparlamentets 319 

representanter skal antakeligvis delta på landsmøtet. Av hensyn til forberedelser og formøter 320 

til landsmøtet bør studentvalget så langt det er mulig legges etter dette. 321 

 322 

2. Påsken 323 

I 2022 er påsken i uke 15, altså fra 11. til 18. april. Mange er bortreist i påsken, og vi bør derfor 324 

unngå å avholde valg i dette tidsrommet. 325 

 326 

3. Formelle frister til valget 327 

Lister som stiller til valg skal registreres senest 15. februar, og valgallmøtet skal innkalles 328 

senest to uker før møtet, ifølge hhv. § 6-1 og § 5-1 i Utfyllende retningslinjer for valg til 329 

Studentparlamentet. Som følge av dette er tidligste mulige dato for valgallmøte 2. mars. 330 

Arbeidsutvalget anbefaler derfor å ikke legge studentvalget til før påsken, ettersom dette gir 331 

svært kort tid til å forberede og gjennomføre valget på en tilfredsstillende måte. 332 

 333 

4. Eksamensperiode 334 

I mai er det mange studenter som avlegger eksamen. Det er en fordel om valget er ferdig før 335 

den intensive eksamensperioden er i gang. 336 

 337 

5. Valgets lengde 338 

Valget må vare i minimum tre dager. Praksis har lenge vært at valget legges fra en uke til en 339 

annen, med en helg i midten. Dette har vi fått gode tilbakemeldinger på. Som regel har valget 340 

blitt avholdt over fem arbeidsdager. I 2017-18 forsøkte man å avholde valget over 14 dager, 341 

men erfaringene var at dette var tungt og krevende for mange. Arbeidsutvalget foreslår å 342 

avholde valget i 2022 over fem arbeidsdager, med en helg i midten, fra torsdag til onsdag. 343 

 344 

6. Studentparlamentets årshjul 345 

Valget må gjennomføres i god tid før det konstituerende møtet til det nyvalgte 346 

Studentparlamentet, som tradisjonelt sett er i slutten av mai. Tentativ dato for konstituerende 347 

møte i 2022 er onsdag 25. mai. Mellom valget og konstituerende møte bør det være tid til 348 

utspørring av kandidater til arbeidsutvalget og forhandlinger om posisjoner. Tradisjonelt har 349 



 

Side 11 av 20 
 

ENDELIG INNKALLING TIL SP-MØTE NR. 03/21-22 

dette vært lagt til dagene før det konstituerende møtet. Det har tidligere blitt drøftet om 350 

studentvalget kan legges tidligere i semesteret. Hovedargumentet mot dette er at det blir lang 351 

tid mellom valg og konstituerende møte for det nye Studentparlamentet.  352 

 353 

Vurderinger: 354 

Basert på de ovennevnte punktene anbefaler Arbeidsutvalget at studentvalget i 2022 355 

avholdes fra torsdag 28. april 2022 til onsdag 4. mai 2022. Arbeidsutvalget anser også torsdag 356 

5. mai 2022 til onsdag 11. mai 2022 som et gjennomførbart alternativ. Dette er vel og merke i 357 

eksamensperioden for mange studenter. 358 

 359 

ARBEIDSUTVALGETS FORSLAG TIL VEDTAK:  360 

Studentvalget 2022 avholdes torsdag 28. april 2022 til onsdag 4. mai 2022.  361 
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SAKSNUMMER: 075/21-22 

SAKSTITTEL: Videreføring av valgutvalg 

SAKSANSVARLIG: Runa Jarsve 

SAKSTYPE: Vedtakssak 

 

VIDEREFØRING AV VALGUTVALG 

Bakgrunn for saken: 362 

Studentparlamentet avholder studentvalg hver vår. Arbeidsutvalget starter planleggingen av 363 

valget i november, og AU har tidligere fått tilbakemeldinger fra Studentparlamentet om at 364 

listene ønsker å være mer delaktige i planleggingsprosessen. AU ønsker derfor å videreføre 365 

et midlertidig valgutvalg bestående av listerepresentanter, studentutvalgene og eksterne 366 

samarbeidspartnere. 367 

 368 

Faktagrunnlag: 369 

Valgutvalget var i en prøveordning for valget 2021, og var et forsøk på å gi listene mer 370 

definisjonsmakt over valguka. Valgutvalget skal sørge for god dialog mellom de ulike 371 

gruppene som er involvert i studentvalget.  372 

 373 

Utvalget skal ikke utføre samme oppgaver som valgstyret, eller legge seg bort i valgstyrets 374 

arbeid.  375 

 376 

Med eksterne samarbeidspartnere mener vi i denne sammenheng foreninger og andre på UiO 377 

som ønsker å hjelpe til med studentvalget. 378 

 379 

Vurderinger: 380 

AU ser det som hensiktsmessig å opprette et utvalg som gjør det mulig for listene og 381 

studentutvalgene å være med på planlegging av valget i større grad enn tidligere år. Tidligere 382 

har man sett at ideer og innspill fra listemedlemmer kommer for sent til at AU kan ta innspill til 383 

etterretning. Målet er å øke dialogen og samarbeidet mellom listene og AU. 384 

 385 

Arbeidsutvalget foreslår at listene oppnevner en person fra hver liste til å være med i 386 

valgutvalget. Det kan være lurt å oppnevne noen andre enn listeleder, siden det er mye arbeid 387 

for listeleder med valget allerede. Om listeleder likevel ønsker å være med, er det selvfølgelig 388 

ikke noe problem.  389 

 390 

Studentutvalgsrepresentantene bør være representert for å kunne gi gode innspill på vegne 391 

av studentutvalgene. AU ønsker å styrke dialogen mellom Studentparlamentet og 392 

studentutvalgene når det kommer til studentvalg. Studentutvalgsrepresentantene bes velge 393 

én person blant seg. Representanten er ansvarlig for dialogen mellom SPSU og valgutvalget.  394 

 395 

AU kontakter relevante samarbeidspartnere i samråd med utvalget. I tillegg foreslås det at 396 

leder av Studentparlamentets promoteringskomité møter i utvalget for å sikre dialog mellom 397 

promoteringskomiteen og valgutvalget.  398 
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Forslag til sammensetning og mandat for valgutvalget: 399 

I valgutvalget møter følgende med tale-, forslags- og stemmerett:  400 

 En representant fra hver liste  401 

 En representant fra SPSU  402 

 403 

I tillegg kan følgende møte med tale- og forslagsrett: 404 

 Valgansvarlig i AU  405 

 Leder av promoteringskomiteen  406 

 Eksterne samarbeidspartnere  407 

 Øvrige medlemmer av AU og administrasjonen  408 

 Kontrollkomiteen  409 

 410 

Utvalgets oppgaver: 411 

 Være et rådgivende organ 412 

 Være bindeledd mellom listene, studentutvalgene og AU i planleggingsprosessen frem 413 

mot valget 414 

 Komme med innspill til ønsket aktivitet under valget 415 

 Planlegge felles listeaktivitet i valguka 416 

 Planlegge og gjennomføre aktiviteter 417 

 Samarbeide med promoteringskomiteen 418 

 419 

ARBEIDSUTVALGETS FORSLAG TIL VEDTAK:  420 

Studentparlamentet oppretter et valgutvalg, og vedtar sammensetning og mandat for 421 

valgutvalget. Listene og SPSU-representantene er ansvarlige for å finne og melde inn en 422 

representant til valgansvarlig Runa Jarsve på mail runa.jarsve@sp.uio.no innen 11. november 423 

2021.  424 

mailto:runa.jarsve@sp.uio.no
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SAKSNUMMER: 076/21-22 

SAKSTITTEL: Kommunikasjonsstrategi 

SAKSANSVARLIG: Runa Jarsve 

SAKSTYPE: Vedtakssak 

 

KOMMUNIKASJONSSTRATEGI 

Bakgrunn for saken: 425 

Studentparlamentet kommunikasjonsstrategi skal revideres årlig.  426 

 427 

Faktagrunnlag: 428 

Høsten 2020 vedtok Studentparlamentet at det skal opprettes en kommunikasjonsstrategi 429 

som skal revideres årlig.  430 

 431 

Vurderinger: 432 

Arbeidsutvalget ønsker å videreføre kommunikasjonsstrategien som ble vedtatt på SP-møte 433 

nr. 3. 2020/2021. Tanken er at Studentparlamentet skal kunne styre retningen for 434 

organisasjonens kommunikasjon samt at representantene og listene skal føle tilhørighet og 435 

eierskap til organisasjonen og hvordan den fremstår.  436 

 437 

STUDENTPARLAMENTETS KOMMUNIKASJONSSTRATEGI 438 

Kommunikasjonsstrategien kartlegger Studentparlamentets kommunikasjonsbehov, formål, 439 

styrker, svakheter og utfordringer. Den gir en rekke retningslinjer for intern og ekstern 440 

kommunikasjon samt konkret informasjon om bruksområder for sosiale medieplattformer og 441 

bruk av Studentparlamentets hjemmeside. Den tar også for seg retningslinjer for valgkamp, 442 

både fysisk og digital. Strategien er ment som et overordnet dokument som legger rammene 443 

for konkrete tiltaksplaner. Eksempler på dette kan være: valgmanual, manual for sosiale 444 

medier og manual for kommunikasjonsansvarlig.  445 

 446 

HOVEDMÅLGRUPPE  447 

Studentparlamentet har et todelt kommunikasjonsbehov. Det ene retter seg mot UiO, 448 

universitetssektoren og Norsk Studentorganisasjon (NSO). Det andre retter seg mot 449 

studenter, lokaldemokratier og studentkulturen. Med studentkultur mener vi foreninger, 450 

eksterne organisasjoner, studentpuber og lignende. Det betyr at vi som organisasjon har et 451 

stort kommunikasjonsbehov. Heretter vil de to målgruppene bli omtalt som sektorgruppen og 452 

studentgruppen. 453 

 454 

HOVEDBUDSKAP 455 

Sektorgruppen: «Vi er studentstemmen»  456 

Studentgruppen: «Vi er dine tillitsvalgte» 457 

 458 

PROFIL 459 

Hvilke ord vil vi at organisasjonen vår skal assosieres med? Dette bør revideres årlig med nytt 460 

Arbeidsutvalg.   461 

https://www.studentparlamentet.uio.no/m%C3%B8ter/sp-moeter/2020-21/innkallinger/M%C3%B8te%20nr.%203%20-%20Endelig%20innkalling%20SP-m%C3%B8te%20nr.%203.pdf
https://www.studentparlamentet.uio.no/m%C3%B8ter/sp-moeter/2020-21/innkallinger/M%C3%B8te%20nr.%203%20-%20Endelig%20innkalling%20SP-m%C3%B8te%20nr.%203.pdf
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SITUASJONSBESKRIVELSE AV KOMMUNIKASJON MED ULIKE ENHETER 462 

I dette avsnittet gjøres en analyse av hvor vi kommuniserer bra, og dårlig, og hvilke virkemidler 463 

vi kan ta i bruk for å bedre kommunikasjonen med andre enheter på UiO. Denne bør 464 

oppdateres regelmessig.  465 

 466 

MANUAL FOR STUDENTPARLAMENTETS DIGITALE KOMMUNIKASJONSKANALER 467 

Manualen utarbeides av kommunikasjonsansvarlig, og oppdateres jevnlig til internt bruk og 468 

inkluderer: Hjemmesiden, sosiale medier og interne nettverk. 469 

 470 

STYRKER, SVAKHETER, MULIGHETER, UTFORDRINGER (SSMU) 471 

Her gjøres en analyse av kommunikasjonssituasjonen i dag, en oversikt over hvilke styrker, 472 

svakheter, utfordringer og muligheter vi har samt noen anbefalinger for videre arbeid med å 473 

styrke kommunikasjonsarbeidet i organisasjonen. Analysen bør gjennomføres to ganger i året. 474 

 475 

ARBEIDSUTVALGETS FORSLAG TIL VEDTAK:  476 

Studentparlamentet vedtar Studentparlamentets kommunikasjonsstrategi. 477 

Kommunikasjonsstrategien skal revideres årlig. Resultatet av kommunikasjonsstrategien skal 478 

legges frem for Studentparlamentet.  479 



 

Side 16 av 20 
 

ENDELIG INNKALLING TIL SP-MØTE NR. 03/21-22 

SAKSNUMMER: 077/21-22 

SAKSTITTEL: Ny behandling av resolusjoner 

SAKSANSVARLIG: Karl Oskar Lie Bjerke 

SAKSTYPE: Vedtakssak 

 

NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER 

Bakgrunn for saken: 480 

På SP-møte nr. 2 den 19. september 2021 ba Studentparlamentet om ny behandling av i alt 5 481 

resolusjoner som ellers ville blitt foreldet.  482 

 483 

Faktagrunnlag: 484 

I vedtektenes § 14-3 Foreldelse står det blant annet følgende om foreldelse av politiske 485 

dokumenter, deriblant resolusjoner: Om Studentparlamentet ikke ber om ny behandling av det 486 

aktuelle dokumentet før foreldelsesfristen, og Studentparlamentet har blitt orientert om 487 

foreldelsen, er dokumentet ikke lenger gyldig. 488 

 489 

Vurderinger: 490 

Arbeidsutvalget har vurdert at resolusjonene som skal opp til behandling av tidshensyn bør 491 

spres over flere møter. 492 

 493 

Noe av hensikten med å ta opp resolusjonene til ny behandling – gitt at de vedtas av 494 

parlamentet på nytt – er å oppdatere dem så politikken vi eventuelt har på området skal være 495 

relevant for samtiden. Parlamentet står selvsagt også helt fritt til å vedta resolusjonen som 496 

den foreligger uten endringer, eller å avvise resolusjonen. 497 

 498 

Arbeidsutvalget opplever ikke at det ligger i vårt mandat å gjøre endringer på resolusjonene 499 

før de legges fram for parlamentet. Derfor legges resolusjonene fram til ny behandling i den 500 

formen de opprinnelig ble vedtatt. Arbeidsutvalget fremmer endringsforslag til resolusjonene 501 

der vi opplever at noe kan endres for at resolusjonen skal være oppdatert, men uten å endre 502 

meningsinnholdet.  503 

 504 

ARBEIDSUTVALGETS FORSLAG TIL VEDTAK:  505 

Etablert praksis om at forslag til vedtak lyder «resolusjonen vedtas i sin helhet» legges til 506 

grunn for behandling av de følgende resolusjonene.   507 

https://www.studentparlamentet.uio.no/m%C3%B8ter/sp-moeter/2021-22/protokoller/Protokoll%20SP-m%C3%B8te%20nr.%202.pdf
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NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER - RESOLUSJON 1 

JA TIL EN BEDRE TOALETTLØSNING! 508 

Det er et problem at flere av dørene på toalettene på UiO har dører som svinger innover, fordi 509 

det fører til at det er vanskelig å komme seg inn på toalettene. På grunn av innover-dørene må 510 

personlige eiendeler som sekker og jakker legges utenfor toalettet, noe som gjør at 511 

Studentparlamentets tidligere gjennomslag om knagger på alle toalettene ikke blir ivaretatt. I 512 

noen tilfeller må studentene stå på klosettet for å komme seg ut av båsene nettopp fordi 513 

innover-dørene skaper plassmangel. Vi har flere bekymringer vedrørende dette.  514 

 515 

Universitetet i Oslo skal være et universitet for alle. Slik doene er satt opp i dag, er de langt fra 516 

universelt utformet. Universitets toaletter skal ikke være så trange at studenter tvinges til å 517 

bruke de noe større handicap-toalettene. At dørene slår utover kan i tillegg være med på å 518 

lette trykket på handicaptoalettene som per nå brukes av mange andre enn de toalettene i 519 

utgangspunktet er forbeholdt. 520 

 521 

Et annet viktig moment er brannsikkerhet. Når det er såpass store problemer med å komme 522 

seg inn, og ut, av båsene ved vanlig bruk kan dette føre til problemer i en eventuell brann- og 523 

evakueringssituasjon. Det er viktig at universitetet har gode HMS-rutiner, og dagens løsning 524 

ivaretar ikke dette. 525 

 526 

Studentparlamentet ved UiO krever: 527 

 at alle dørene på toalettene skal ha slagretning utover, der det er mulig. 528 

 529 

FORSLAG TIL VEDTAK:  530 

Resolusjonen vedtas i sin helhet.  531 
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NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER - RESOLUSJON 2 

JA TIL PRIORITERING AV STUDENTKRAVET I STATSBUDSJETTET 532 

Studentparlamentet krever at Stortinget prioriterer økt studiestøtte og bygging av 533 

studentboliger fremfor å endre konverteringsordningen. Dagens ordning med å omgjøre 40 % 534 

av lånt beløp til stipend, er allerede et høyt nok insentiv for høy grad av gjennomføring. 535 

 536 

Økt stipendandel er i utgangspunktet positivt, men det nasjonale studentkravet om 1,5 G og 537 

3000 studentboliger, må prioriteres først i statsbudsjettet. Regjeringens mål er høyere 538 

gjennomføringsgrad og mindre frafall, men Studentparlamentet mener at det å belønne de 539 

som allerede får det til er feil medisin. 540 

 541 

Studenter trenger først og fremst mer støtte i studietiden, både i form av penger og 542 

oppfølging fra institusjonen. Studentparlamentet ved UiO oppfordrer derfor Regjeringen og 543 

Stortinget til å prioritere realisering av heltidsstudenten. 544 

 545 

FORSLAG TIL VEDTAK:  546 

Resolusjonen vedtas i sin helhet.  547 
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SAKSNUMMER: 078/21-22 

SAKSTITTEL: Resolusjoner 

SAKSANSVARLIG: Arbeidsutvalget 

SAKSTYPE: Vedtakssak 

 

RESOLUSJONER 

Ingen resolusjoner til behandling.  548 



 

Side 20 av 20 
 

ENDELIG INNKALLING TIL SP-MØTE NR. 03/21-22 

FORKORTELSER 

 

AL  A-lista 

AU  Arbeidsutvalget 

CU   Circle U. 

CUSU  Circle U. Student Union 

DNS  Det Norske Studentersamfund 

ESN   Erasmus Student Network 

GjL  Gjestelista 

GL  Grønn liste 

HFSU  Studentutvalget ved Det humanistiske fakultet 

HP   Handlingsplan 

HTML  Henke- og Thom-listen 

IK  Internasjonal komité 

ISU   International Students’ Union Of Norway 

JSU  Juridisk studentutvalg 

KD   Kunnskapsdepartementet  

KK  Kontrollkomiteen 

KOF   Kollegieforum  

LL  Liberal liste 

LMU   Læringsmiljøutvalget 

MK  Miljøkomiteen 

ML  Moderat liste 

MNSU   Matematisk-naturvitenskapelig studentutvalg 

MSU  Medisinsk studentutvalg 

NSO   Norsk Studentorganisasjon 

OSU  Odontologisk studentutvalg 

PROM-KOM Promoteringskomiteen 

SAIH   Studentene og Akademikernes Internasjonale Hjelpefond 

SULF  Studentutvalgenes lederforum 

UiO  Universitetet i Oslo 

UK  Utdanningskomiteen 

SFK  Studie- og forskningskomiteen 

SiO   Studentsamskipnaden SiO 

SP  Studentparlamentet 

SPP   Studentpolitisk plattform 

SU  Studentutvalg 

SUUV  Studentutvalget ved Det utdanningsvitenskapelige fakultet 

SVSU  Studentutvalget ved Det samfunnsvitenskapelige fakultet 

TSU  Teologisk studentutvalg 

VA  Venstrealliansen 

VT(OA) Velferdstinget (i Oslo og Akershus) 


